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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 
och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 16 april. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2009-03-16 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2009-03-26 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2009-04-23 
Av miljö- och kostnadsskäl skickas fr o m detta sammanträde endast vissa 
ärenden till nämndens båda råd. Det handlar dels om ärenden av allmänt 
eller principiellt intresse (t ex verksamhetsplaner, årsredovisningar och de-
taljplaneremisser), dels om sådana ärenden som direkt berör respektive råd 
(t ex verksamhetsuppföljningar och brukarundersökningar). Pensionärsrå-
det hade inget att invända mot denna nya rutin.  
 
Ärende nr 5: Underlag till budget 2010 och inriktning 2011-2012 
Rådet pekade på de statistiska uppgifter som visar att Farsta stadsdelsom-
råde ligger sämre till än staden som helhet när det gäller medelinkomst, ut-
bildningsnivå, bidragsberoende och ohälsotal. Det efterlystes mer kraftfulla 
åtgärder än de som presenteras i inriktningsärendet för att komma tillrätta 
med dessa grundläggande problem. 
 
I avsnittet Parker och grönområden önskar rådet en satsning som stimule-
rar skolor och föreningsliv att bidra till en renare och mer välstädad miljö. 
 
Rådet föreslog att arbetssökande skulle kunna anlitas för att hålla rent och 
snyggt i området. Biträdande avdelningschef Thomas Kultti upplyste om 
att förvaltningen nu initierar ett projekt där personer som arbetstränar ge-
nom förvaltningens försorg ska få möjlighet att bidra till ett renare och 
snyggare Farsta. 
 
Med hänvisning till avsnittet Miljö  uttryckte rådet att det vore bra om 
stadsdelsnämnden kunde göra en framställan till Fortum om att laddnings-
stationer för elbilar bör etableras i stadsdelsområdet. 
 
Under avsnittet Äldreomsorg begärde rådet ett klargörande avseende hur 
förvaltning och nämnd planerar att tillgodose det ökande behovet av platser 
vid vård- och omsorgsboenden, när de åtgärder som redovisas i ärendet 
snarare handlar om att minska antalet platser och när det redan nu saknas 
ett stort antal platser för att täcka det redovisade behovet innevarande år 
och framöver. Rådet påpekade också att vård- och omsorgsplatser inte kan 
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ersättas av lägenheter i trygghetsboende. Thomas Kultti svarade att även 
om platsbehovet ökar i Farsta stadsdelsområde så minskar det i staden som 
helhet. Rådet menade att det är olyckligt om äldre ska behöva söka sig till 
andra stadsdelsområden för att få sina grundläggande behov tillgodosedda 
– bland annat med tanke på att man i andra delar av ärendet talar om vikten 
av att locka fler att bosätta sig i Farsta. 
 
När det gäller samarbete med frivilligorganisationer påpekades att det är 
angeläget att pensionärsföreningarna även i fortsättningen ges möjlighet 
och tillräckliga resurser att bedriva sin väntjänst själva, så att volontärverk-
samheten inte utvecklas till en organisation som främst samordnas och 
drivs av förvaltningen. 
 
Ärende nr 6-7: Uppföljningar av Din Hemtjänst och Hökarängens Hem-
tjänst samt  
Ärende nr 8-9: Åtgärdsplaner för Farsta Västra respektive Farsta Östra 
Hemtjänst 
Rådet instämde i förvaltningens förslag till beslut i dessa ärenden. 
 
Ärende nr 10: Brukarundersökning 2008 inom äldreomsorgens beställar-
enhet 
Rådet konstaterade att biståndsenheten inte når verksamhetsmålet att 80 % 
av brukarna ska anse att enheten lever upp till sina åtaganden. Däremot är 
det positivt att bemötandet från personalen upplevs som mycket gott. Rådet 
tar detta som ett tecken på att personalutbildningen i Farsta är bra. 
 
Ärende nr 11: Slutredovisning av äldreomsorgens projekt inom ramen för 
Kompetensstegen 
Rådet uttryckte stor tillfredsställelse över redovisningen och över de båda 
framgångsrika projekten. Särskilt roligt tyckte Ingrid Klingberg att det var 
att satsningar på god kosthållning och en genomtänkt matsituation har fått 
ett sådant genomslag tack vare kostprojektet. Det faktum att det nu finns 
särskilda kostombud tar rådet som ett tecken på att satsningen kommer att 
fortleva. 
 
Ärende nr 13: Lag om valfrihet – tillämpning i Stockholms stads äldreom-
sorg 
Rådet var mycket positivt till förvaltningens förslag till remissvar. 
 
Ärende nr 14: Förslag till revidering av Stockholms stads brottsförebyg-
gande program 
Rådet instämde i förvaltningens förslag till remissvar. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  
De planerade redovisningarna av Stockholms stads brukarundersökning inom 
hemtjänsten och SNAC, en rapport om äldreomsorgens biståndsbedömning vid 
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samtliga stadsdelsförvaltningar i Stockholm, bordlades till nästa möte pga sjuk-
dom. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Inga övriga frågor förekom. 
 


